
Referat FIRMAIDRÆT STORKØBENHAVN, Billard
Emne: Årsmøde 2024

Dirigent: Gitte M. Nielsen

Referent: Søren Kirstein

Dato: 15/5-2024

Varighed: 19:00 – 20:30

Sted: Grøndal Multicenter,

Mødelokale 2.

Stemmetællere: Ingen valgt

Dagsordenspu
nkt:

Drøftelse og konklusion: Ansv

Valg af Dirigent Se ovenfor.

Valg af referent,
stemmetællere.

Se ovenfor.
Valget af stemmetællere blev suspenderet indtil der opstod
behov for stemmetællere. Dette behov opstod aldrig.

Beretning Formandens skriftlige beretning er udsendt til klubberne forud
for årsmødet og omdelt ved mødet. Formanden havde et par
mundtlige kommentarer:

● Der er et par ledige køskabe.
● Flere har tilmeldt sig “Fri træning” i år, men der er

desværre også nogen, der træner, men har glemt at få
tilmeldingen i orden.

● Der er indkøbt en ny, avanceret polérmaskine til
ballerne.

● Der er skaffet 24 nye stole til lokalet. Det er sket uden
udgift for billardafdelingen.

Der var indlæg fra de fremmødte ang:
● pris for køskabe? Svar: kr. 250 per år. Er steget med kr.

50 siden opstillingen for godt 10 år siden.

Stephen
Eckhause
n

Indkomne
forslag

Der er ikke indkommet forslag til dette årsmøde.

Orientering om
budget for 2024

Formanden kommenterede budgettet for dette år.

Med samme antal tilmeldinger som sidste år og samme
opkrævning fra Københavns Kommune som sidste år, så
balancerer budgettet. Der er afsat midler til at skifte klæde på
fem borde i år.

Stephen
Eckhause
n

Valg af formand
og
udvalgsmedlem
mer

Søren opfordrede potentielle frivillige til at melde sig til at
hjælpe til med udvalgsarbejdet.
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Til ny formand blev valgt Søren Kirstein, efter udvalgets forslag.
Steen Søndergaard og Ejner Jensen blev genvalgt til udvalget.

Peter Petersen udtrykte positiv interesse, og blev straks klappet
ind i udvalget. Udvalget afstemmer interesser og forventninger
på det førstkommende møde .

Derudover består udvalget af Arne Sund og John Grønval.

Christian foreslår at åbne for nye, interesserede frivillige, som
kan virke i udvalget uden formelt at være valgt på dette
årsmøde. Det har været praktiseret tidligere med god held.

Eventuelt Der var en kort debat under dette punkt. Man kom omkring
disse emner:

● Per Nielsen (HI) synes, der var mange holdkampe,
foreslår pulje- og finalespil i næste sæson. Udvalget
tager det med i overvejelserne når antal deltagere er
kendt.

● Christian sagde tak til Stephen for mange års tro
tjeneste og fremhævede Stephens betydning for at
billard afdelingen overhovedet eksisterer i dag. Derefter
overdrog han en gave til Stephen.

● Søren supplerede med at fremhæve Stephens indsats
med at overføre turneringsplanlægningen fra et
papirbaseret system til EDB, samt support for både
SuperNova og nu Stævneplanner. Til slut modtog
Stephen udvalgets afskedsgave.

● Tilmeldingen til næste sæson er nu åben på
hjemmesiden for de første fire, traditionelle turneringer.
Tilmeldingsfristen er i år den 16. juni.

Til stede ved årsmødet var der 1 repræsentant for FSKBH, 6
udvalgsmedlemmer og yderligere 7 spillere, i alt 14 personer.

Til slut takkede Gitte for god ro og orden, og vi takker Gitte for at have styret årsmødet med
fast hånd🙂
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